
Dels 18 mestres que aquest curs hem estât a I'Escola, només una no hi 
podrá ser-hi el curs que ve, és la Roser Bosch. Ocupará el seu Hoc en Modest 
Palaudàries, de Sant Feliu de Codines. El fet que hi hagi tan pocs canvis és 
sempre positiu perqué pressuposa un coneixement de la realitat local i de 
l'Escola, i és més fàcil mantenir una mateixa linia i un mateix projecte d'Es-
cola. 

Pel que fa als edificis, lamento haver de dir que aquest curs l 'hem fet 
encara en els mateixos edificis que els darrers anys, 3 al Rieral i 1 a la Sa-
grerà. En aquests edificis, pràcticament tots els espais útils son aules, i això 
suposa una manca important de molts serveis. Fa anys que ens anem quei-
xant d'aquesta situació, fa temps que anem dient que es fan gestions per 
solucionar-ho. En aquesta ocasió també ho hem de dir, potser amb més fona-
ment per les que fa l 'Ajuntament a la Generalitat. Però de moment, el proper 
curs t indrem I'Escola amb les mateixes condicions. Esperem que en l'Anuari 
de l'any que ve poguem canviar aqüestes paraules. 

El Conseil Escolar 

A l'Escola ja estava constituït i funcionava regularment cl Conseil de Di-
recció, organisme que amb l'aplicació de la LODE canvia el nom, es dirà 
Conseil Escolar, i canvien algunes competències, que seran més i de més 
transcendència, fins i tot ha d'elegir el director. El procès electoral va tenir 
Hoc a aquesta Escola, com a totes les escoles públiques, els mesos de maig i 
juny. El Conseil exigeix la participació de tots els estaments implicats en 
I'Escola per a judar a mJHorar-ne el seu funcionament, una participació ac-
tiva, continuada i responsable. Al Conseil, entre tots, es prendran decisions 
per I'Escola, perqué I'Escola és de tots. Aquest és un repte que tenim: saber 
entaular entre tots un diàleg constructiu. 

En aquest procès d'implantació del Conseil, que té coses positives, hi ha 
aspectes negatius: 

a) Els pares i els alumnes perden un représentant cada estament en el 
Conseil. 

b) Després de saber-se amb molt de temps d'antelació que s'hauria d'a-
plicar, el calendari imposât ha comportât molta precipitació. 

e) Que s'atribueixen moites competències al Cap d'estudis i al Secretari, 
però no hi ha cap augment de la plantilla i per tant no hi ha més temps 
per fer tot el treball que el càrrec comporta. Sembla una evident contra-
dicció. 

Ara, però, no en podem fer una valoració del seu funcionament, haurem 
de deixar passar un curs per poder-la fer més objectiva. Mentrestant demano 
l 'ajuda i coHaboració, no només deis elegits per formar part del Conseil, 
sino de tots, perqué com he dit abans l'Escola és de tots. 

Jordi Sala 
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